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Til stede: 
 

Marianne Borgen SV 

Kamzy Gunaratnam A 

Eirik Lae Solberg H 

Pia Farstad von Hall H 

James Stove Lorentzen H 

Øystein Rikheim Sundelin H 

Ola Kvisgaard H 

Anne Haabeth Rygg H 

Silje Lutro H 

Yassine Arakia H 

Hassan Nawaz H 

Elin Horn Galtung H 

Per-Trygve Hoff H 

Nicolai Øyen Langfeldt H 

Mehmet Kaan Inan H 

Afshan Rafiq H 

Hermann Alexander Kopp H 

Frode Jacobsen A 

Andreas Halse A 

Line Steine Oma A 

Jon Reidar Øyan A 

Henrik Dahl Jacobsen A 
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Abdullah Alsabeehg A 

Awais Aslam A 

Nasir Mushtaq Ahmed A 

Mansoor Hussain A 

Eskil Pedersen A 

Farukh Qureshi A 

Eivind Trædal MDG 

Sirin Stav MDG 

Sabina Syed MDG 

Rauand Ismail MDG 

Lillian Bredal Eriksen MDG 

Arne Olav Haabeth MDG 

Viktor Rakov Gjengaar MDG 

Sigrid Zurbuchen Heiberg MDG 

Sunniva Holmås Eidsvoll SV 

Sarah Lilleberg Safavifard SV 

Arvid Ellingsen SV 

Trine Dønhaug SV 

Ola Wolff Elvevold SV 

Eivor Evenrud R 

Sofia Rana R 

Siavash Mobasheri R 

Maren Rismyhr R 

Hallstein Braaten Bjercke V 

Julianne Ferskaug V 

Haakon Riekeles V 

Odd Einar Dørum V 

Cecilie Lyngby FNB 

Bjørn Revil FNB 

Britt Fossum FNB 

Aina Stenersen F 

Camilla Wilhelmsen F 

Tommy Skjervold F 

Bjørg Sandkjær Sp 

Espen Andreas Hasle KrF 

Danny Ghazanfar Chaudhry Chaudhrys 

gruppe 

 

Forfall:  

Hulda Holtvedt MDG 

 

Møtende varamedlemmer:  

Christine Louise Evjen MDG 
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Bystyret ble satt med 58 møtende representanter og 1 møtende 

vararepresentanter, til sammen 59 representanter. 

 

 

 

I tillegg møtte: 

Byråder 

  

Byrådsleder Raymond Johansen A 

Byråd for miljø og samferdsel Lan Marie Nguyen Berg MDG 

Byråd for helse, eldre og innbyggertjenester Robert Steen A 

Byråd for oppvekst og kunnskap Inga Marte Thorkildsen SV 

Byråd for arbeid, integrering og sosiale 

tjenester 

Rina Mariann Hansen A 

Byråd for byutvikling Rasmus Reinvang MDG 

Byråd for finans Einar Wilhelmsen MDG 

Byråd for for næring og eierskap Victoria Marie Evensen A 

Byråd for kultur, idrett og frivillighet Omar Samy Gamal SV 

 

 

 

  

I løpet av møtet fratrådte følgende representanter: 

H: Nicolai Øyen Langfeldt (17.00)  

R: Sofia Rana (18.00 – 19.00) 

   

Følgende vararepresentanter tok sete: 

H: Oscar Christopher Huseby (17.00 til møtets slutt) 

R: Mikkel Øgrim Haugen (18.00 – 19.00) 
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Habiliter: 

Sak 82: Byrådssak 40/2021 av 11.03.2021 -inngåelse av nominell/subsidiert festekontrakt for 

Ekeberghallen.  

  

Øystein Sundelin (H) ba om å få sin habilitet vurdert da han er styreleder i Bækkelaget 

Sportsklub og prosjektselskapet BSK Arena AS.  

Bystyret fant Sundelin inhabil til å delta ved voteringen over verbalforslag som omhandler 

Ekebergsletta etter forvaltningsloven § 6, 2. ledd. 

Oscar Christopher Huseby ELLER Kaia Marie Rosseland tok sete. 

   

Møtet ble avholdt som digitalt fjernmøte. 

 

Møtet ble hevet kl. 22:00 
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        Arkivsak:  21/5646- 2 

Sak 73/21 Til dagsorden  

 

Saken er ferdigbehandlet. 

  

Bystyrets behandling: 

 

  

Forretningsutvalgets forslag ble enstemmig vedtatt. 

 

 

 

 

 

        Arkivsak:  21/5646- 1 

Sak 74/21 Godkjenning av møtebok 

 

Saken er ferdigbehandlet. 

  

Bystyrets behandling: 

  

Protokoll fra bystyrets møte 24.03.2021 ble godkjent. 

 

 

 

 

 

        Arkivsak:  21/5646- 3 

Sak 75/21 Muntlig spørretime 

 

Saken er ferdigbehandlet. 

  

Bystyrets behandling: 
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20/2021: Spørsmål fra Anne Haabeth Rygg (H) om vaksineringen i bydelene  

Spørsmålet ble besvart av byrådet. 

21/2021: Spørsmål fra Eivor Evenrud (R) om utleie av Kubaparken i sommer 

Spørsmålet ble besvart av byrådet. 

22/2021: Spørsmål fra Hallstein Bjercke (V) om istandsettelse av Olafiagangen  

Spørsmålet ble besvart av byrådet. 

23/2021: Spørsmål fra Bjørn Revil (FNB) om fartsdempere i Sognsveien 

Spørsmålet ble besvart av byrådet. 

24/2021: Spørsmål fra Espen Andreas Hasle (KrF) om avlysing av tentamen  

Spørsmålet ble besvart av byrådet. 

25/2021: Spørsmål fra Maren Rismyhr (R) om OUS sine planer om økt bruk av hjemmesykehus 

Spørsmålet ble besvart av byrådet. 

26/2021: Spørsmål fra Julianne Ferskaug (V) om byrådets politikk på sykehusstruktur  

Spørsmålet ble besvart av byrådet. 

27/2021: Spørsmål fra Eirik Lae Solberg (H) om plan for bruk av vaksinepass i Oslo 

Spørsmålet ble besvart av byrådet. 

  

  

 

 

 

 

 

        Arkivsak:  21/5627- 3 

Sak 76/21 Interpellasjon fra Bjørn Revil (FNB) av 03.04.2021 - 

Uteserveringen St. Hanshaugen 

  
  
 

  

Bystyrets vedtak: 

  

1.  

Bystyret ber byrådet sørge for at området ryddes for søppel umiddelbart. 

  

2.  
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Bystyret ber byrådet sørge for at stedet kan drive enkel servering i sommermånedene i den grad 

coronatiltakene tillater det. 

  

3.  

Bystyret ber byrådet legge frem en konkret plan for hvordan man igjen kan benytte stedet til 

serveringsvirksomhet. 

  

4. 

Bystyret ber byrådet gå i dialog med bydelsutvalget for å avklare hvilke ønsker de har for 

området og sørge for fortgang i planene om å sette området i stand igjen. 

 

Bystyrets behandling: 

 

FORSLAG: 

Forslag fremmet i bystyret: 

  

Andreas Halse på vegne av A, Sirin Hellvin Stav på vegne av MDG, Ola Wolff Elvevold på vegne av 

SV og Siavash Mobasheri på vegne av R fremmet følgende tilleggsforslag: 

Bystyret ber byrådet gå i dialog med bydelsutvalget for å avklare hvilke ønsker de har for 

området og sørge for fortgang i planene om å sette området i stand igjen. 

 

Votering: 

FNBs forslag ble vedtatt mot 5 stemmer (R og KrF) 

A, MDG, SV og Rs tilleggsforslag ble enstemmig vedtatt 

  

 

 

 

 

 

        Arkivsak:  21/5353- 2 

Sak 77/21 Endringer i SVs bystyregruppe - Endringer i utvalgenes 

sammensetning - Finansutvalget - Samferdsels- og 

miljøutvalget 
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Bystyrets vedtak: 

1. 

Bystyret tar til orientering at Tarjei Helland (SV) gjeninntrer som varamedlem av bystyret, og 

at Sulaksana Sivapatham (SV) frater som varamedlem av bystyret.  

2. 

Det gjøres følgende endringer i bystyreutvalgenes sammensetning:  

Finansutvalget: 

Tarjei Helland (SV) tiltrer som varamedlem. 

Samferdsels- og miljøutvalget: 

Sulaksana Sivapatham (SV) tiltrer som varamedlem etter Reglement for bystyreutvalgene pkt. 1 

fjerde ledd.  

Bystyrets behandling: 

  

Votering: 

Forretningsutvalgets innstilling ble enstemmig vedtatt. 

 

 

 

 

 

        Arkivsak:  21/5109- 2 

Sak 78/21 Årsrapport for Oslo bystyre 2020 

  
  
 

  

Bystyrets vedtak: 

Årsrapporten for Oslo bystyre 2020 tas til orientering. 

Bystyrets behandling: 

  

Votering: 

Forretningsutvalgets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
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        Arkivsak:  21/5071- 1 

Sak 79/21 Privat forslag fra Maren Rismyhr (R) og Eivor Evenrud (R)av 

14.12.2020 - Kvalifiserte tolketjenester er en forutsetning 

for likeverdige tjenester for alle 

  
  
 

  

Bystyrets vedtak: 

1. 

Bystyret ber byrådet sikre at ansatte innen barneverntjenesten får opplæring i hva det 

innebærer å bruke tolk.  

 

2. 

Bystyret ber byrådet sørge for at barnevernstjenesten rutinemessig opplyser barn og familier de 

er i kontakt med om deres rettighet til å forstå det som blir sagt, og at de har rett på tolk. 

 

3. 

Bystyret ber byrådet sikre at tolkens habilitet vurderes og at verken barn eller andre 

familiemedlemmer brukes som tolk. 

 

4. 

Bystyret ber byrådet sikre at en innen kommunens tjenester bruker kompetente tolker på de 

språk som er nødvendig, slik at klienter/brukere får tolk på et språk de behersker. Så langt det 

er mulig brukes tolker registrert i Nasjonalt tolkeregister. 

  

Bystyrets behandling: 

  

FORSLAG: 

Forslag fremmet i utvalget: 

James Stove Lorentzen på vegne av H, Julianne Ferskaug på vegne av V og Bjørg Sandkjær på 

vegne av Sp fremmet følgende tilleggsforslag:  

Bystyret ber byrådet sikre at en innen kommunens tjenester bruker kompetente tolker på de 

språk som er nødvendig, slik at klienter/brukere får tolk på et språk de behersker. Så langt det 

er mulig brukes tolker registrert i Nasjonalt tolkeregister. 



 

Side 11 av 34 

 

 

 

Forslag fremmet i bystyret: 

Maren Rismyhr på vegne av R fremmet følgende alternative forslag til innstillingen pkt 4: 

Bystyret ber byrådet sikre at en innen kommunens tjenester bruker kompetente tolker på de 

språk som er nødvendig, slik at klienter/brukere får tolk på sitt foretrukne språk. Så langt det er 

mulig brukes tolker registrert i Nasjonalt tolkeregister. 

  

Votering: 

Helse- og sosialutvalgets innstilling pkt 1 og 2 ble vedtatt mot 27 stemmer (A, MDG og SV)  

Helse- og sosialutvalgets innstilling pkt 3 ble enstemmig vedtatt 

Rs forslag pkt 5 ble forkastet mot 6 stemmer (R, Sp og KrF) 

Rs alternative forslag til innstillingen pkt. 4 ble forkastet mot 9 stemmer (R, F, Sp og KrF) 

Helse- og sosialutvalgets innstilling pkt 4 ble vedtatt mot 27 stemmer (A, MDG og SV) 

 

 

 

 

 

        Arkivsak:  21/5308- 2 

Sak 80/21 Byrådssak 37/2021 - Salg av Ryenbergveien 48 og 50 og 

Væringkleiva 2, 4 og 6 

  
  
 

  

Bystyrets vedtak: 

Oslo kommune v/Boligbygg Oslo KF selger Ryenbergveien 48 og 50 og Væringskleiva 2, 4 og 6, 

gnr./bnr. 236/95, 97, 180, 182 og 183, til Bergmetall AS, org.nr. 910 528 610, for kr 84 mill. 

Salget skjer på de vilkår som fremgår av vedlagte salgskontrakt. 

Bystyrets behandling: 

 

Votering: 

Finansutvalgets innstilling ble vedtatt mot 4 stemmer (R). 
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        Arkivsak:  21/5388- 2 

Sak 81/21 Byrådssak 39/2021 av 11.03.2021 - Forlengelse av 

festekontrakt med Universitetet i Oslo - Drammensveien 

ved Lysakerfjorden 

  
  
 

  

Bystyrets vedtak: 

Oslo kommune vedtar vedlagte tilleggsavtale til eksisterende festeavtale på næringsvilkår 

mellom Universitetet i Oslo og Oslo kommune for del av gnr./bnr. 9/1 ved Drammensveien, 

Sollerud brygge og Lysakerelven. Festetiden forlenges frem til og med 31.12.2031, og forøvrig 

som fremgår av vedlagte tilleggsavtale (vedlegg 3).  

  

Bystyrets behandling: 

  

Votering: 

Finansutvalgets innstilling ble enstemmig vedtatt. 

 

 

 

 

 

        Arkivsak:  21/5389- 2 

Sak 82/21 Byrådssak 40/2021 av 11.03.2021 - Inngåelse av 

nominell/subsidiert festekontrakt for Ekeberghallen 

  
  
 

  

Bystyrets vedtak: 

Oslo kommune vedtar festekontrakt mellom Oslo Idrettskrets og Oslo kommune for eiendommen 

gnr./bnr. 151/220 på de vilkår som fremgår av vedlagte festekontrakt. Festetiden er 40 år 

regnet fra 01.01.2021, og den subsidierte festeavgiften er kr 5 000 per år. 

  

Bystyrets behandling: 
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Habilitet: 

Øystein Sundelin (H) ba om å få sin habilitet vurdert da han er styreleder i Bækkelaget 

Sportsklub og BSK Arena AS.  

Bystyret fant Sundelin inhabil til å delta ved behandlingen av saken etter forvaltningsloven § 6, 2. 

ledd. 

Kaia Marie Rosseland tok sete. 

  

Votering: 

Finansutvalgets innstilling ble vedtatt mot 5 stemmer (R og Sp) 

 

 

 

 

 

        Arkivsak:  21/5445- 2 

Sak 83/21 Byrådssak 42/2021 - Utbyggingsavtale for gjennomføring av 

reguleringsplan for Fridtjof Nansens vei 12 

  
  
 

  

Bystyrets vedtak: 

Oslo kommune vedtar vedlagte utbyggingsavtale, datert 18.09.2020 mellom Oslo kommune og 

Fridtjof Eiendom AS, org.nr. 915 347 444, som er utarbeidet i samsvar med detaljregulering for 

Fridtjof Nansens vei 12. 

Bystyrets behandling: 

  

Votering: 

Finansutvalgets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
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        Arkivsak:  21/5532- 2 

Sak 84/21 Byrådssak 51/2021 - Ensjø - Utbyggingsavtale for 

gjennomføring av reguleringsplan for Gladengveien 12-14 

  
  
 

  

Bystyrets vedtak: 

Oslo kommune vedtar vedlagte utbyggingsavtale, datert 10.11.2020 mellom Oslo kommune og 

Gladengveien Utvikling AS, org.nr. 997 403 665, som er utarbeidet i samsvar med 

detaljregulering for Gladengveien 12-14.  

Bystyrets behandling: 

  

Votering: 

Finansutvalgets innstilling ble vedtatt mot 3 stemmer (FNB) 

  

 

 

 

 

 

        Arkivsak:  21/5096- 1 

Sak 85/21 Privat forslag fra James Stove Lorentzen (H) og Mehmet 

Kaan Inan (H) av 15.10.2020 - Bedre tolketjenester 

  
  
 

  

Bystyrets vedtak: 

1. 

Bystyret ber byrådet om å sikre bedre rutiner for bruk og bestilling av tolketjenester. 

2. 

Bystyret ber kontrollutvalget om å analysere bruk og praksis av tolketjenesten i alle bydeler i 

Oslo. 

Bystyrets behandling: 

 

FORSLAG 
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Forslag fremmet i utvalget: 

Britt Fossum på vegne av FNB fremmet følgende tilleggsforslag: 

1. 

Bystyret ber byrådet sørge for at en eventuell omlegging av tolketjenestene ikke fører til at 

tolkene får dårligere lønn eller arbiedsvilkår enn de har i dag. 

2. 

Bystyret ber byrådet sørge for at tolker som jobber for Oslo kommune gjennom bedrifter skal ha 

tariffavtale. 

  

Votering: 

Hs opprinnelige forslag pkt 1 ble forkastet mot 28 stemmer (H, R, V, F, KrF og Chaudhrys 

gruppe) 

Hs opprinnelige forslag pkt 2 ble vedtatt mot 27 stemmer (A, MDG og SV) 

Hs opprinnelige forslag pkt 3 ble vedtatt mot 28 stemmer (A, MDG, SV og KrF) 

Hs opprinnelige forslag pkt 4 ble forkastet mot 23 stemmer (H, FNB, F, KrF og Chaudhrys 

gruppe) 

FNBs tilleggsforslag ble forkastet mot 3 stemer (FNB) 

  

 

 

 

 

 

        Arkivsak:  21/5327- 2 

Sak 86/21 Kontrollutvalgets sak 14/2021 - Kontrollutvalgets 

årsmelding for 2020 

  
  
 

  

Bystyrets vedtak: 

Kontrollutvalgets melding for 2020 tas til orientering. 

  

Bystyrets behandling: 
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Votering: 

Finansutvalgets innstilling ble enstemmig vedtatt. 

 

 

 

 

 

        Arkivsak:  21/5437- 2 

Sak 87/21 Personvernombudets årsrapport 2020 

  
  
 

  

Bystyrets vedtak: 

1, 

Personvernombudets årsrapport for 2020 tas til orientering. 

2. 

Bystyret ber om at byrådet følger opp Personvernombudets anbefalinger. 

3. 

Bystyret ber byrådet undersøke hva som er årsaken til at hele åtte bydeler ikke har meldt inn et 

eneste avvik i 2020, og orientere bystyret i et notat. 

  

Bystyrets behandling: 

  

FORSLAG: 

Forslag fremmet i utvalget: 

Anne Haabeth Rygg på vegne av H fremmet følgende tilleggsforslag: 

Bystyret ber om at byrådet følger opp Personvernombudets anbefalinger. 

  

Forslag fremmet i bystyret: 

Eivor Evenrud på vegne av R fremmet følgende tilleggsforslag: 

 

Bystyret ber byrådet undersøke hva som er årsakene til at hele åtte bydeler ikke har meldt inn et 

eneste avvik i 2020, og orientere bystyret i et notat. 
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Votering: 

Finansutvalgets innstilling ble enstemmig vedtatt 

Hs tilleggsforslag ble enstemmig vedtatt 

Rs tilleggsforslag ble enstemmig vedtatt 

  

 

 

 

 

 

        Arkivsak:  21/5124- 2 

Sak 88/21 Byrådssak 25/2021 - Røatoppen 15, Røa – Detaljregulering 

til politisk behandling - Barnehage/bolig - Bydel Ullern 

  
  
 

  

Bystyrets vedtak: 

Oslo bystyre vedtar med hjemmel i plan- og bygningslovens § 12-12 forslag til detaljregulering 

for Røatoppen 15, Røa, som reguleres til 

• Bebyggelse og anlegg – bolig/barnehage 

som vist på kart merket USIN-201618388, datert 21.04.2020 og revidert 24.09.2020. 

  

Bystyrets behandling: 

  

FORSLAG: 

Forslag fremmet i utvalget: 

Sofia Rana på vegne av R fremmet følgende endringsforslag til 1.1.6 Krav til utearealer: 

under overskriften For Barnehage endres første setning fra:  

«Minste uteoppholdsareal for barnehage (MUA) skal være minimum20 m² per barn og skal 

opparbeides nord for bebyggelsen.»  

til:  
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«Minste uteoppholdsareal for barnehage (MUA) skal være minimum 24 m² per barn over 3 år og 

minimum 33 m² per barn under 3 år og og skal opparbeides nord for bebyggelsen.» 

 

Votering: 

Rs endringsforslag ble forkastet mot 4 stemmer (R) 

Byutviklingsutvalgets innstilling ble vedtatt mot 4 stemmer (R) 

  

 

 

 

 

 

        Arkivsak:  21/5145- 3 

Sak 89/21 Byrådssak 31/2021 - Prinsessealléen 8 - Skøyen - 

Detaljregulering - Bebyggelse og anlegg- boligbebyggelse - 

Bydel Ullern 

  
  
 

  

Bystyrets vedtak: 

1. 

Oslo bystyre vedtar med hjemmel i plan- og bygningslovens § 12-12 detaljregulering med 

reguleringsbestemmelser for Prinsessealléen 8, Skøyen som reguleres til: 

•            Bebyggelse og anlegg - Bolig/forretning/ annen offentlig eller privat tjenesteyting (helse) 

/bevertning 

•            Samferdselsanlegg og teknisk infrastruktur – Torg 

som vist på kart merket OFB - 200710107, datert 17.12.2013 og revidert 19.01.2014, 

10.01.2017 og 19.02.2018. 

 

2. 

Under overskriften "Støy" siste prikkpunkt legges følgende setning til til slutt i punktet: 

"Solavskjerming skal utføres som en integrert del av fasadeutformingen og ikke gi bygningen et 

avvisende uttrykk." 

3. 

To nye punkter til bestemmelser: 
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• Innenfor samlet felles uteoppholdsareal på terreng/ lokk skal det tilrettelegges for lek 

for barn som ballspill, krokket etc.,på minimum 100 m2, og som ikke oppstykkes av 

støttemurer, levegger og gangareal. 

• Det skal beplantes med klatreplanter og annen type vegetasjon langs støttemurer for å 

avdempe virkningen av disse. 

  

Bystyrets behandling: 

 

FORSLAG: 

Forslag fremmet i utvalget: 

Sofia Rana på vegne av R fremmet følgende endringsforslag til reguleringsbestemmelsenes § 

1.1.1 Funksjons-og kvalitetskrav: 

1.  

Under overskriften ‘boligkvalitet’ endres tredje prikkpunkt fra  

«Minimum 40 % av leilighetene skal være 80 m² BRA eller større, hvorav inntil 20 % kan bygges 

som kombinasjonsbolig med utleieenhetpå ca. 20 m² integrert.»  

til:  

«Minimum 40 % av leilighetene skal være mellom 80 og 150 m² BRA» 

 

Sofia Rana på vegne av R fremmet følgende endringsforslag til reguleringsbestemmelsenes § 

1.1.1 Funksjons-og kvalitetskrav: 

2.  

Under overskriften ‘Krav til uteoppholdsareal for boliger’ første prikkpunkt legges ordene 'på 

terreng/lokk' til slik at siste setning blir:  

"Minimum 20 % av uteoppholdsarealet på terreng/lokk skal ha sollys i 5 timer per 1. mai, hvorav 

minst 3 av soltimene skal være mellom kl. 15.00 og 20.00." 

 

Sofia Rana på vegne av R frmemet følgende endringsforslag til reguleringsbestemmelsene § 

1.1.2 Miljøhensyn: 

3. 

Under overskriften "Støy" siste prikkpunkt legges følgende setning til tilslutt i punktet: 

"Solavskjerming skal utføres som en integrert del av fasadeutformingen og ikke gi bygningen et 

avvisende uttrykk." 
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Haakon Riekeles på vegne av V fremmet følgende endringsforslag: 

4.  

Bestemmelse 1.1.1 Funksjons- og kvalitetskrav, under boligkvalitet. Følgende punkter strykes: 

•           Maksimum 35 % av leilighetene kan være mellom 35 og 50 m² BRA.  

•           Minimum 40 % av leilighetene skal være 80 m² BRA eller større, hvorav inntil 20 % kan 

bygges som kombinasjonsbolig med utleieenhet på ca. 20 m² integrert.  

•           Det tillates ikke boenheter under 35 m². 

 

Forslag fremmet i bystyret: 

Abdullah Alsabeehg på vegne av A, Sofia Rana på vegne av R, Sunniva Holmås Eidsvoll på vegne 

av SV og Eivind Trædal på vegne av MDG – fremmet følgende endringsforslag til 

reguleringsbestemmelsen 1.1.1 under «Krav til uteoppholdsareal for boliger»: 

 

1. 

To nye punkter til bestemmelser: 

• Innenfor samlet felles uteoppholdsareal på terreng/ lokk skal det tilrettelegges for lek for barn 

som ballspill, krokket etc., på minimum 100 m2, og som ikke oppstykkes av støttemurer, 

levegger og gangareal. 

• Det skal beplantes med klatreplanter og annen type vegetasjon langs støttemurer for å 

avdempe virkningen av disse. 

 

Votering: 

Rs endringsforslag 1 og 2 ble forkastet mot 4 stemmer (R) 

Rs endringsforslag 3 ble vedtatt mot 4 stemmer (FNB og Chaudhrys gruppe) 

Vs endringsforslag ble forkastet mot 26 stemmer (H, V, FNB, F og Sp) 

A, MDG, SV og Rs endringsforslag ble vedtatt mot 1 stemme (Chaudhrys gruppe) 

Byutviklingsutvalgets innstilling ble vedtatt mot 3 stemmer (FNB) 

  

  

 

 

 

 

 

        Arkivsak:  21/5063- 1 
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Sak 90/21 Byrådssak 226 av 26.11.2020 - Institusjonsplass til rett tid 

og rett sted - Temaplan for Oslo kommunes rusinstitusjoner 

2021-2030 

  
  
 

  

Bystyrets vedtak: 

1. 

Temaplan for Oslo kommunes rusinstitusjoner 2021 – 2030 vedtas. 

2. 

Det varierte tilbudet av kommunale og ideelle organisasjoners virksomheter i sentrum 

opprettholdes i planperioden, men kan tilpasses etter behov i samarbeid med virksomhetene. 

3. 

Bystyret ber byrådet legge til rette for og støtte bydelene i å inngå samskapingsprosjekter med 

de ideelle organisasjonene. 

4. 

Bystyret ber byrådet sikre en omstilling av rusfeltet i Oslo som balanserer nåværende kapasitet 

med utviklingen av et forsvarlig alternativt bo- og aktivitetstilbud i bydelene. 

5. 

Byrådet bes orientere bystyret om den konkrete utviklingen i bydelenes tilbud og 

institusjonsplassene på egnet måte. 

6. 

Bystyret ber byrådet prioritere fremskaffelse av spesialtilpassede og samlokaliserte boliger 

med personalbase for personer med langvarige og alvorlige rusproblemer. 

Bystyrets behandling: 

  

FORSLAG: 

Forslag fremmet i utvalget: 

Cecilie Lyngby på vegne av FNB fremmet følgende alternative forslag: 

1.  

Bystyret ber byrådet om å se på mulighetene for å bruke plasser som ikke er i bruk til andre 

trengende. 
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James Stove Lorentzen på vegne av H fremmet følgende tilleggsforslag: 

1.  

Det varierte tilbudet av kommunale og ideelle organisasjoners virksomheter i sentrum 

opprettholdes i planperioden, men kan tilpasses etter behov i samarbeid med virksomhetene. 

  

James Stove Lorentzen på vegne av H fremmet følgende tilleggsforslag:  

2.  

Bystyret ber byrådet legge til rette for og støtte bydelene i å inngå samskapingsprosjekter med 

de ideelle organisasjonene. 

  

James Stove Lorentzen på vegne av H fremmet følgende tilleggsforslag: 

3.  

Bystyret ber byrådet sikre en omstilling av rusfeltet i Oslo som balanserer nuværende kapasitet 

med utviklingen av et forsvarlig alternativt bo- og aktivitetstilbud i bydelene. 

  

Forslag fremmet i bystyret: 

Julianne Ferskaug på vegne av V fremmet følgende tilleggsforslag:  

1.  

Bystyret ber byrådet avvente nedlegging av institusjonsplasser inntil bydelene har bygget opp et 

bolig- og oppfølgingstilbud som er klar til å overta ansvaret. 

2.  

Byrådet bes orientere bystyret om den konkrete utviklingen i bydelenes tilbud og 

institusjonsplassene på egnet måte. 

  

Maren Rismyhr på vegne av R fremmet følgende tilleggsforslag: 

3.  

Bystyret ber byrådet prioritere fremskaffelse av spesialtilpassede og samlokaliserte boliger 

med personalbase for personer med langvarige og alvorlige rusproblemer. 

 

Votering: 
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Helse- og sosialutvalgets innstilling pkt 1 ble vedtatt mot 7 stemmer (R og F) 

Helse- og sosialutvalgets innstilling pkt 2 og 3 ble vedtatt mot 4 stemmer (R) 

Helse- og sosialutvalgets innstilling pkt 4 ble enstemmig vedtatt  

FNBs alternative forslag  ble forkastet mot 6 stemmer (FNB og F) 

Vs tilleggsforslag  pkt 1 ble fokastet mot 16  stemmer (R, V, FNB, F, Sp og KrF 

Vs tilleggsforslag pkt 2 ble enstemmig vedtatt 

Rs tilleggsforslag pkt 3 ble vedtatt mot 3 stemmer (FNB) 

  

 

 

 

 

 

        Arkivsak:  21/5150- 1 

Sak 91/21 Privat forslag fra Ola Wolff Elvevold (SV) og Sirin Hellvin 

Stav (MDG) av 24.09.2020 - Om å forby privat fyrverkeri 

  
  
 

  

Bystyrets vedtak: 

Det foreligger ikke flertallsvedtak fra bystyret. 

  

Bystyrets behandling: 

 

Votering: 

MDG og SVs forslag fikk 25 stemmer (MDG, SV, R, V, Sp og Chaudhrys gruppe) 

 

 

 

 

 

        Arkivsak:  21/5169- 1 

Sak 92/21 Privat forslag fra Hallstein Bjercke (V) og Odd Einar Dørum 

(V) av 08.01.2021 - Forsøksordning med automatisk 

trafikkontroll i 30 soner for tryggere skolevei 
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Bystyrets vedtak: 

1. 

Bystyret støtter aktivt opp under byrådets arbeid for å få til fotoboksforsøk i 30km/t og 40km/t 

soner for å styrke arbeidet med trygge skoleveier. 

2. 

Bystyret støtter aktivt opp under byrådets arbeid for at fotobokser/ATK skal kunne tas i bruk for 

å hindre flere forseelser enn bare fartsoverskridelser, deriblant ulovlig kjøring på rødt lys eller 

der det er gjennomkjøring forbudt. 

  

Bystyrets behandling: 

 

FORSLAG: 

Forslag fremmet i utvalget: 

Andreas Halse på vegne av A, Nicolai Øyen Langfeldt på vegne av H, Sirin Hellvin Stav på vegne av 

MDG, Ola Wolff Elvevold på vegne av SV, Ylva Holm Torsteinson på vegne av R og Odd Einar 

Dørum på vegne av V fremmet følgende tilleggsforslag:  

 

Bystyret støtter aktivt opp under byrådets arbeid for å få til fotoboksforsøk i 30km/t og 40km/t 

soner for å styrke arbeidet med trygge skoleveier. 

  

Forslag fremmet i bystyret:  

 

Bjørn Revil på vegne av FNB fremmet følgende alternative forslag: 

1.  

Bystyret ber byrådet utrede tiltak for å redusere bruk av elektriske sparkesykler i høy hastighet 

og i strid med vikepliktreglene på fortau i nærheten av skoler  

2.  

Bystyret ber byrådet skilte sykling forbudt på fortau i nærheten av skoler dersom skolen ønsker 

det. 

  

Nicolai Øyen Langfeldt på vegne av H, Andreas Halse på vegne av A, Sirin Hellvin Stav på vegne av 

MDG, Ola Wolff Elvevold på vegne av SV, Siavash Mobasheri på vegne av R og Odd Einar Dørum 

på vegne av V fremmet følgende tilleggsforslag: 
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1.  

Bystyret støtter aktivt opp under byrådets arbeid for at fotobokser/ATK skal kunne tas i bruk for 

å hindre flere forseelser enn bare fartsoverskridelser, deriblant ulovlig kjøring på rødt lys eller 

der det er gjennomkjøring forbudt. 

  

Votering: 

FNBs alternative forslag 1 ble forkastet mot 9 stemmer (R, FNB, Sp og Chaudhrys gruppe) 

FNBs alternative forslag 2 ble forkastet mot 4 stemmer (FNB og Chaudhrys gruppe) 

Samferdsels- og miljøutvalgets innstilling ble vedtatt mot 4 stemmer (FNB og Chaudhrys gruppe) 

H, A, MDG, SV, R og Vs tilleggsforslag ble vedtatt mot 7 stemmer (FNB, F og Chaudhrys gruppe) 

  

 

 

 

 

 

        Arkivsak:  21/5171- 1 

Sak 93/21 Privat forslag fra Cecilie Lyngby (FNB) av 12.01.2021 - 

Reduksjon i bomtakstene 

  
  
 

  

Bystyrets vedtak: 

Det foreligger ikke flertallsvedtak fra bystyret. 

Bystyrets behandling: 

 

Votering: 

FNBs forslag ble forkastet mot 7 stemmer (FNB, F og Chaudhrys gruppe) 

 

 

 

 

 

        Arkivsak:  21/5126- 1 

Sak 94/21 Innbyggerforslag av 07.10.2020 - Sykkelvei inn Sørkedalen 
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Bystyrets vedtak: 

1. 

Bystyret ber byrådet jobbe for å styrke trafikksikkerheten i Sørkedalsveien, som for eksempel 

punktvise veiutbedringer, tiltak for redusert biltrafikk og fartsbegrensninger, og melde tilbake til 

bystyret på egnet vis. 

2. 

Innbyggerforslag av 07.10.2020 -Sykkelvei inn Sørkedalen tas ikke til følge 

3. 

Bystyret ber byrådet jobbe for at statlige myndigheter etablerer et pilotforsøk med streknings-

ATK i Sørkedalsveien. 

Bystyrets behandling: 

  

FORSLAG: 

Forslag fremmet i utvalget: 

 Odd Einar Dørum  på vegne av V, Camilla Wilhelmsen på vegne av F og Nicolai Øyen Langfeldt på 

vegne av H fremmet følgende alternative forslag: 

1.  

Bystyret ber byrådet starte regulering på strekningen av Sørkedalsveien mellom Peder Ankers 

plass og Skansebakken. Det legges til grunn tosidig veiskulder, styrking av turveinett, utbedring 

av bussholdeplasser og trafikksikkerhetstiltak. 

  

Ylva Holm Torsteinson på vegne av R, Ola Wolff Elvevold på vegne av SV, Andreas Halse på vegne 

av A, Sirin Hellvin Stav på vegne av MDG fremmet følgende alternative forslag: 

2.  

Bystyret ber byrådet jobbe for å styrke trafikksikkerheten i Sørkedalsveien, som for eksempel 

punktvise veiutbedringer, tiltak for redusert biltrafikk og fartsbegrensninger, og melde tilbake til 

bystyret på egnet vis. 

  

Sirin Hellvin Stav på vegne av utvalget fremmet følgende forslag: 
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3.  

Innbyggerforslag av 07.10.2020 -Sykkelvei inn Sørkedalen tas ikke til følge. 

  

Forslag fremmet i bystyret: 

Andreas Halse på vegne av A, Sirin Hellvin Stav på vegne av MDG og Ola Wolff Elvevold på vegne 

av SV fremmet følgende alternative forslag: 

1.  

Bystyret ber byrådet jobbe for at statlige myndigheter etablerer et pilotforsøk med streknings-

ATK i Sørkedalsveien. 

  

Votering: 

H, V og Fs alternative forslag ble forkastet  mot 24 stemmer (H, V, F, SP og KrF) 

A, MDG og SVs alternative forslag ble vedtatt mot 22 stemmer (H, FNB, F og Chaudhrys gruppe) 

Samferdsels- og miljøutvalgets innstilling pkt 1 ble vedtatt mot 28 stemmer (H, V, FNB, F, Sp, KrF og 

Chaudhrys gruppe) 

Samferdsels- og miljøutvalgets innstilling pkt 2 ble vedtatt mot 3 stemmer (FNB) 

  

 

 

 

 

 

        Arkivsak:  21/5131- 1 

Sak 95/21 Innbyggerforslag av 22.10.2020 - Grønland en del av Oslo 

  
  
 

  

Bystyrets vedtak: 

1. 

Bystyret ber byrådet legge frem sak om oppgradering av torg, møteplasser og gater på 

Grønland og Vaterland med konkrete tiltak som vil gjøre byrommene mer attraktive.  

2. 

Bystyret ber byrådet utrede utviklingen av kollektivtilbudet i bydel Gamle Oslo, herunder en ny 

trikkforbindelse over Grønland. Saken legges fram for bystyret på egnet vis senest innen 

utgangen av 2022. 
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3. 

Bystyret ber byrådet vurdere hvordan det kan legges bedre til rette for at 37-bussen kan 

betjene Jernbanetorget på permanent basis, og og melde tilbake til bystyret på egnet vis innen 

utløpet av 1. kvartal 2022.  

4. 

Bystyret ber byrådet inkludere vurdering av å fjerne trikkesporet i Schweigaards gate, for å 

legge bedre til rette for buss, gående og syklende, i KVU Schweigaardsgate. 

5. 

Bystyret ber byrådet gå i dialog med Statens vegvesen for å legge til rette for 

fotgjengerovergang i rundkjøringen på Nylandsbrua. 

6. 

Bystyret ber byrådet jobbe for at riving av Nylandsbrua kan realiseres med mål om å legge til 

rette for gjenåpning av Akerselva med en bred byggefri korridor og et grønt turdrag, i samarbeid 

med relevante veimyndigheter, lokale interessenter og eiendomsaktører. 

7. 

Innbyggerforslag av 22.10.2020 - Grønland en del av Oslo tas ikke til følge. 

8. 

Bystyret ber byrådet påse at Sporveien involveres i arbeidet med å utrede en ny 

trikkeforbindelse over Grønland. 

  

Bystyrets behandling: 

  

FORSLAG: 

Forslag fremmet i utvalget: 

Odd Einar Dørum på vegne av V, Camilla Wilhelmsen på vegne av F og Nicolai Øyen Langfeldt på 

vegne av H fremmet følgende alternative forslag: 

1.  

Bystyret ber byrådet legge frem sak om oppgradering av torg, møteplasser og gater på 

Grønland og Vaterland med konkrete tiltak som vil gjøre byrommene mer attraktive. 

  

Sirin Hellvin Stav på vegne av utvalget fremmet følgende alternative forslag: 

5.  

Bystyret ber byrådet vurdere hvordan det kan legges bedre til rette for at 37-bussen kan 
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betjene Jernbanetorget på permanent basis, og og melde tilbake til bystyret på egnet vis innen 

utløpet av 1. kvartal 2022. 

  

Andreas Halse på vegne av A, Ylva Holm Torsteinson på vegne av R, Nicolai Øyen Langfeldt på 

vegne av H, Ola Wolff Elvevold på vegne av SV og Sirin Hellvin Stav på vegne av MDG fremmet 

følgende alternative forslag: 

6.  

Bystyret ber byrådet inkludere vurdering av å fjerne trikkesporet i Schweigaards gate, for å 

legge bedre til rette for buss, gående og syklende, i KVU Schweigaardsgate. 

  

Nicolai Øyen Langfeldt på vegne av H, Odd Einar Dørum på vegne av V, Ylva Holm Torsteinson på 

vegne av R fremmet følgende alternative forslag: 

8.  

Bystyret ber byrådet gå i dialog med Statens vegvesen for å legge til rette for 

fotgjengerovergang i rundkjøringen på Nylandsbrua. 

  

Sirin Hellvin Stav på vegne av utvalget fremmet følgende alternative forslag: 

10.  

Innbyggerforslag av 22.10.2020 - Grønland en del av Oslo tas ikke til følge 

  

Forslag fremmet i bystyret: 

Alternativt forslag fra Bjørn Revil på vegne av FNB fremmet følgende alternative forslag: 

1.  

Innbyggerforslaget tas til følge. 

  

Nicolai Øyen Langfeld tpå vegne av H, Andreas Halse på vegne av A, Sirin Hellvin Stav på vegne av 

MDG, Ola Wolff Elvevold på vegne av SV, Siavash Mobasheri på vegne av R og  Odd Einar Dørum 

på vegne av V fremmet følgende alternative forslag til innstillingen punkt 2: 

2.  

Bystyret ber byrådet utrede utviklingen av kollektivtilbudet i bydel Gamle Oslo, herunder en ny 
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trikkforbindelse over Grønland. Saken legges fram for bystyret på egnet vis senest innen 

utgangen av 2022. 

  

Nicolai Øyen Langfeldt på vegne av H, Andreas Halse på vegne av A), Sirin Hellvin Stav på vegne 

av MDG, Ola Wolff Elvevold på vegne av SV, Siavash Mobasheri på vegne av R og  Odd Einar 

Dørum på vegne av V fremmet følgende alternative forslag til innstillingen punkt 6: 

3.  

Bystyret ber byrådet jobbe for at riving av Nylandsbrua kan realiseres med mål om å legge til 

rette for gjenåpning av Akerselva med en bred byggefri korridor og et grønt turdrag, i samarbeid 

med relevante veimyndigheter, lokale interessenter og eiendomsaktører. 

  

Siavash Mobasheri på vegne av R fremmet følgende tilleggsforslag: 

1.  

Bystyret ber byrådet komme tilbake til bystyret med et notat om tilstanden på trikkesporene i 

Christian Kroghs gate og Stenersgata, og utarbeide et kostnadsoverslag for nødvendig 

oppgradering før bystyret gjør en endelig beslutning om fjerning av skinnene. Det bes at dette 

sees i sammenheng med kostnaden med å rive skinnegangen og legge ny skinnegang og 

infrastruktur. 

2.  

Bystyret ber byrådet påse at Sporveien involveres i arbeidet med å utrede en ny 

trikkeforbindelse over Grønland. 

  

Votering: 

FNBs alternative forslag ble forkastet mot 3 stemmer (FNB) 

Samferdsels- og miljøutvalgets innstilling pkt 1 ble vedtatt mot 3 stemmer (FNB) 

H, A, MDG, SV, R og Vs alternative forslag til innstillingen pkt 2 ble vedtatt mot 7 stemmer (FNB, 

F og Chaudhrys gruppe) 

Samferdsels- og miljøutvalgets innstilling pkt 3 ble enstemmig vedtatt 

Samferdsels- og miljøutvalgets innstilling pkt 4 ble vedtatt mot 10  stemmer (V, FNB, Sp, KrF og 

Chaudhrys gruppe)  

Samferdsels- og miljøutvalgets innstilling pkt 5 ble vedtatt mot 3 stemmer (FNB) 

H, A, MDG, SV, R og Vs alternative forslag til innstillingen pkt 6 ble vedtatt mot 6 stemmer (FNB 

og F)  

Samferdsels- og miljøutvalgets innstilling pkt 7 ble vedtatt mot 3 stemmer (FNB) 
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Rs tilleggsforslag 1ble forkastet mot 11 stemmer (R, V, Sp, KrF og Chaudhrys gruppe)  

Rs tilleggsforslag 2 ble vedtatt mot 22 stemmer (H, FNB, F og Chaudhrys gruppe) 

  

 

 

 

 

 

        Arkivsak:  21/5125- 1 

Sak 96/21 Innbyggerforslag av 04.11.2020 - Ja til trikk i Schweigaards 

gate 

  
  
 

  

Bystyrets vedtak: 

Innbyggerforslag av 04.11.2020 - Ja til trikk i Schweigaards gate tas ikke til følge. 

  

Bystyrets behandling: 

  

FORSLAG: 

Forslag fremmet i utvalget: 

Sirin Hellvin Stav på vegne av utvalget fremmet følgende alternative forslag: 

Innbyggerforslag av 04.11.2020 - Ja til trikk i Schweigaards gate tas ikke til følge 

  

Odd Einar Dørum på vegne av V fremmet følgende alternative forslag: 

Bystyret ber byrådet sikre at oppgraderingen av Schweigaards gate ivaretar en fremtidig 

mulighet for å kjøre trikk. 

  

Forslag fremmet i bystyret: 

Bjørn Revil på vegne av FNB fremmet følgende alternative forslag: 
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1.  

Innbyggerforslaget om trikk i Schweigaardsgate tas til følge. 

  

Bjørg Sandkjær på vegne av Sp fremmet følgende tilleggsforslag: 

1.  

Bystyret ber byrådet sørge for at det utføres vedlikehold av trikkeskinner og vei i 

Schweigaardsgate slik at beboernes belastninger med rystelser og støy reduseres. 

  

Votering: 

Vs alternative forslag ble forkastet mot 6 stemmer (V, Sp og KrF) 

FNBs alternative forslag ble forkastet mot 3 stemmer (FNB)  

Samferdsels- og miljøutvalgets innstilling ble vedtatt mot 3 stemmer (FNB)  

Sps tilleggsforslag ble forkastet mot 6 stemmer (R, Sp og KrF) 

  

 

 

 

 

 

        Arkivsak:  21/5065- 4 

Sak 97/21 Årsberetning 2020 for bystyrets virksomheter 

  
  
 

  

Bystyrets vedtak: 

Årsberetningene for bystyrets virksomheter for 2020 tas til orientering. 

Bystyrets behandling: 

  

Votering: 

Forretningsutvalgets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
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        Arkivsak:  21/5655- 1 

Sak 98/21 Forslag om å utrede oppvekstombud/ombud for barn og 

unge 

  
  
 

  

Bystyrets vedtak: 

1. 

Bystyret ber byrådet komme tilbake med en sak der det vurderes om det er behov for å etablere 

et oppvekstombud/ombud for barn og unge i Oslo, der dagens mobbeombud og elev- og 

lærlingeombud inngår. Et eventuelt oppvekstombud bør vurderes å ha et utvidet mandat som 

omfatter alle barn og unge i byen og også rettigheter utover det psykososiale miljøet. 

2. 

Byrådet bes levere saken innen utgangen av september 2021, slik at et eventuelt 

oppvekstombud kan vedtas i budsjettet for 2022 og tre i kraft fra januar 2022. 

  

Bystyrets behandling: 

 

Votering: 

Forretningsutvalgets innstilling ble enstemmig vedtatt. 

 

 

 

 

 

        Arkivsak:  21/5674- 3 

Sak 99/21 Endring i kontrollutvalgets sammensetning - H og MDG 

  
  
 

  

Bystyrets vedtak:   

1.  

Thomas Bartholdsen (H)  

Leif Ingholm (MDG) 

fratrer som varamedlemmer av kontrollutvalget.  
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2.  

Tove Gjersrud (H) 

Hilde Barstad (H) 

Raisa Markov (MDG) 

Per Silnes Tandberg (MDG) 

velges som nye varamedlemmer av kontrollutvalget. 

Bystyrets behandling: 

  

Votering: 

Forretningsutvalgets innstilling ble enstemmig vedtatt. 

 

 

 

 

 

 

Bystyrets sekretariat 

Siv Songedal 

avdelingsleder 

 


